
 

 

 

Kontakt: 

Martin Faurholt, Skoleleder  martin.faurholt@holstebro.dk  96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
D. 27.10.22 19.00-21.30  

Mødeleder: Martin 
Referent: Lene BJ  

Dagsorden Referat 

1. 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny 
struktur/aktiviteter/oplevelser 
 
 
Elevrådet: 
UVM 
 
Børnehaven: 
Emneugen 
 
 
 
 
 
Skolen: 
Emneugen 
 
 
 
 
Skolemad 
 
 
 
 
Legepatrulje 
 
 
 
SFO: 
Emneugen 

 

 
 
 
 
 
 
 
Under pkt. 3 
 
 
Børnene var meget engagerede og det var en stor oplevelse for 
dem at deltage i skolefesten. Giver en god fællesskabsfølelse. Vi 
skal være opmærksomme på tidspunktet for skolefesten, da 
børnehavebørnene bliver trætte.  
 
 
God uge med glade og engagerede børn.  
Vi blev overraskede over, hvor mange der ønskede at købe i 
caféens bod. Der var lang kø. Ved sidste skolefest, havde 
forældrene forudbestilt takeaway, hvilket gjorde, at der ikke 
blev handlet så meget i boden.  
 
Vi har fået startet rigtig godt op. Der er ca. 30 frivillige, der 
gerne vil hjælpe. Lisbeth, den nye køkkenleder i Centeret, er 
meget ”large” med portioner, men fint, at få startet godt op, så 
må vi tilrette hen ad vejen.  
 
Et tilbud om aktiviteter for 0. - 3.kl. mandag og onsdag i 
middagspausen.  
Det er startet godt op, og mange børn vil gerne være med. 
 
Pædagoger havde deres egen gruppe - vikingerne - i emneugen. 
De havde en rigtig god uge med deres vikinger.  
 



 

 

Der har været møde i SFO arbejdsgruppen.  
Vi drøftede bl.a. eftermiddagsmad, om skal vi blive ved med at 
tilbyde det, hvilket arbejdsgruppen ønskede. SFO 
forældremødet bliver i jan el. feb.  
 

2.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
Vuggestue 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra kontoret: 
Organiseringen fra. d. 1.11.22 – 1.1.23 
 
 
 
 
 
 
 
 
Projekter og emner som er sat på standby 
 
 
 
 
 
Ansættelse af Linda i ”små-job 10 
ordningen” 
 

 
 
 
Esben er blevet kontaktet af Borgerforeningen vedr. oprettelse 
af vuggestuepladser i børnehaven. Esben deltog i et møde 
sammen med borgerforeningen og Klaus Flæng (formand for 
børne- og familieudvalget) forud for, at punktet var på 
udvalgsmødet d. 27.10. Udvalget besluttede på mødet, at de vil 
arbejde videre med det scenarie, at antallet af dagplejere i 
Borbjerg - Hvam bevares, men der oprettes også et antal 
vuggestuepladser i børnehaven. Det skal nu undersøges, om 
der er plads til vuggestuebørn i eksisterende lokaler i 
børnehaven. Det er vigtigt for bestyrelsen, at en 
vuggestuegruppe ikke forringer forholdene for 
børnehavebørnene.  
 
 
Helle Brink - skoleleder Skave - er konstitueret skoleleder, og 
hendes opgave er primært at repræsentere Borbjerg Skole på 
skoleledermøder o.l. Helle vil også deltage ved 
bestyrelsesmøder. 
Lene Brunebjerg - udover hendes viceleder opgaver vil hun bl.a. 
deltage ved møder vedr. skolens elever.  
Jane - lærer på skolen - daglige koordinator - står for 
vikardækning. 
Jane vikardækkes et antal timer om ugen af Nanna  
 
Meddelelsesbog - kommunikation med forældre  
Fælles pædagogisk fundament 
Makerspace  
Samarbejde mellem 3. og 4.kl. - møde i trivselsrådene i de to 
klasser  
 
Linda er ansat 15 timer om ugen indtil sommeren 2023 og der 
er ingen udgifter forbundet med ansættelsen. Linda har 
praktiske opgaver i både skole, SFO og børnehave. 
  

3. 
Indsatsområder/fly LBO 
 
Undervisningsmiljøvurderingen 
 

 
 
 
Skal laves hvert 3. år. Elevrådet, AMR og bestyrelse inddrages. 



 

 

 
 

Senest d. 23.1. skal der ligge en antimoppestrategi + vores 
værdiregelsæt (PALS) på skolens hjemmeside. 
Den færdige UVM skal være gennemført til efteråret. Vi har 
valgt standardmodellen. 
 

4. 
Fra årshjulet: 
 
 
Budgetopfølgning – samt forslag til 
afvikling 
 
 

 
 
 
 
Skolen kommer ud med et forventet underskud på kr. -200.000. 
Forslag til afvikling: 
Vi har en lærer ansat i en tidsbegrænset stilling, der udløber til 
sommerferien 23. 
Lærere der ønsker at komme ned i tid. 
Pædagog med støttefunktioner i skolen, spares væk. 
 
SFO 
Kommer ud med et lille overskud. 
 
Børnehaven 
Der har været indmeldt ekstra mange børn i børnehaven stort 
set hele 2022, hvilket gør, at der er et pænt overskud.  
Forslag til indkøb: 
Nye bord-bænke sæt 
Nye køretøjer - mooncars, cykler m.m. 
Nye møbler - borde og stole 
 

5.  
Fra forvaltning/Børne- og familieudvalget 
 
Budgetforlig – se bilag 
 

 
 
 
På folkeskolens område er kun nævnt nedenstående: 
”I budgetforlig indgår en hensigtserklæring om, at alle i 
folkeskolen skal i erhvervspraktik, og dermed en opfordring til 
skolerne om at udbygge deres samarbejde med erhvervslivet.” 
 
 

6. 

Evt. 

 

Forespørgsel fra forældre: 
Må man bruge AULA til at informere om aktiviteter i 
foreningsregi? 
Bør begrænses, og skal så vidt muligt kun sendes ud til dem det 
omhandler, så forældrene ikke får for mange beskeder, der ikke 
er relevante. 
 

7. 

Kommende møder 

 

 
Forplejning: Mette P 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Igangværende arbejdsgrupper: 
 


